
Bostadsrättsföreningen 

Sofia strand 

Protokoll från årsmöte i Brf Sofia Strand, tisdagen den 25 maj 2021 kl 18:00 

Plats: Bersån på innergården 

Närvarande: Representanter för lägenheterna nr: 101, 121, 132, 133, 142, 143, 151, 161, 201, 212, 

221, 223, 231, 232, 241, 243, 251, 252 

§1 Styrelsens ordförande Tommy Holm öppnade årsmötet. 

§2 Dagordningen godkändes. 

§3 Till stämmans ordförande valdes Claes Jugård. 

§4 Till stämmans protokollförande valdes Chris Lundberg. 

§5 Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Carina Wiidh och Kristina Gough. 

§6 Det konstaterades att stämman blivit i behörig ordning utlyst enligt stadgarna. 

§7 Stämman godkände fastställande av röstlängd, närvarande medlemmar och ombud. 

§8 Stämmans ordförande Claes Jugård föredrog kort årsredovisningen. Inga frågor ställdes. 

§9 Revisionsberättelsen fastställdes. 

§10 Resultat- och balansräkningen fastställdes. 

 

§11 Stämman tog ett beslut om resultatdisposition enligt förslag i årsredovisningen. 

 

§12 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

§13 Stämman beslutade att fastställa styrelsens arvode till ett inkomst basbelopp exkl. sociala 

utgifter att fördela som styrelsen önskar. Arvode till revisorerna enligt faktura. 

 

§14 Valberedningens förslag till styrelse avseende nästa valperiod 2021-22godkändes. 

 

 Jens Lyrestam   ledamot  väljs för två år   (39:an) 

 Christina Muljadi  ledamot  väljs för två år   (37:an) 

Tommy Holm   ledamot  väljs för ett år   (39:an) 

Magnus Gylje   ledamot  kvarsitter ett år  (37:an) 

 Ingrid Andrén   ledamot  kvarsitter ett år   (37:an) 

 Staffan Josefsson  suppleant  väljs för ett år   (37:an)  

 AnnCharlotte Bretan  suppleant  väljs för ett år   (37:an) 



 

§15 Bengt Möller, Revisorkompaniet omvaldes som revisor och Stefan Hällberg som 

suppleant. 

 

§16 Valberedningens förslag till representant i Samfälligheten godkändes.  

 

 Carina Wiidh   ordinarie     (37:an) 

 Chris Lundberg  suppleant     (37:an) 

 

§17 Valberedningen Andréas Lindström och Chris Lundberg omvaldes i ytterligare ett år. 

 

§18 Fyra motioner hade inkommit, två angående hissen i Hus 37, samt två angående ev. 

installation av laddstolpar i garaget. 

 Tommy Holm föredrog historiken kring problemen med hissen i Hus 37 som har uppstått 

från och till sedan hissens installation.  Styrelsen har undersökt olika lösningar och har 

fått offert för modernisering och utbyte av styrsystemet till en kostnad av 1 MSEK.  

Arbetet kan genomföras till hösten. 

BESLUT fattades att hissfrågan skulle prioriteras och den planerade installationen av ny 

värmepump skjuts upp till nästa år. 

 

Ledamot i Nektarinens Samfällighet Carina Wiidh informerade om 

meningsskiljaktigheter inom Samfällighetens styrelse angående installation av ladd 

aggregat i garaget och efterlyste majoritetsintresse från Brf Sofia Strands medlemmar. 

Enhälligt BESLUTAT at Styrelsen skriver motion till Samfälligheten om att gå vidare 

med installationen. 

 

§19 Stämmans ordförande tackade alla för sitt engagemang och avslutade och tackade alla för 

deras insatser och engagemang. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

…………………………………………. 

Chris Lundberg 

 

Justeras av 

 

 

……………………………………………   …………………………………… 

Carina Wiidh       Kristina Gough 


